



**FOR IMMEDIATE RELEASE:**  
**24<sup>th</sup> July 2017**

## **NagaWorld Wins World Luxury Restaurant and Spa Awards Again!** *Fortune Palace, Bistro Romano and The Spa at NagaWorld take top honours*

**Phnom Penh, Cambodia 24<sup>th</sup> July 2017** - NagaWorld, the best integrated hotel and entertainment complex in the Mekong region, again claimed prestigious awards at the World Luxury Restaurant and Spa Awards held on 22<sup>nd</sup> July 2017 in Hanoi, Vietnam.

The World Luxury Restaurant and Spa Awards gala ceremony, honoured the most luxurious restaurants and spas in the world for their exceptional achievement in the hospitality industry. On the glamorous night, NagaWorld added to its collection of international accolades by winning an astounding 5 awards for the second consecutive year, the biggest amount by a single property in Cambodia.

NagaWorld restaurants continued to build on last year's success with **Bistro Romano** again winning the *Country Winner – Italian Cuisine* as well as the *Country Winner - Fine Dining Cuisine* awards. **Fortune Palace** won the *Regional - South East Asia Chinese Cuisine* and *Country Winner - Luxury Hotel Restaurant* awards. In 2016, **Bistro Romano** won the *Country Winner – Italian Cuisine* and **Fortune Palace** brought back both the *Country Winner* and *Global Winner - Chinese Cuisine*. **The Spa** at NagaWorld claimed the coveted *Country Winner - Luxury Hotel Spa*, re-affirming the finest Spa in the Kingdom resides at NagaWorld!

**Fortune Palace** is the Chinese culinary pride of NagaWorld, specialising in authentic Chinese cuisine. **Bistro Romano** offers top notch Italian cuisine with a modern twist. **The Spa at NagaWorld** provides the pleasurable journey of relaxation and wellness in an all-suite luxurious ambiance, inspired by the rich local wisdom and ancient traditions.

NagaWorld's Hotel General Manager, Christopher Park, said "It gives us an incredible sense of pride to win these awards again this year. We are extremely grateful for the international recognition of NagaWorld having the finest Restaurants and Spa in the Kingdom of Cambodia. These awards are motivation for our NagaWorld family of employees to continue to strive and thrive towards exceptional service excellence and commitment in serving our esteemed guests."

The World Luxury Restaurant and Spa Awards are part of a global organisation, awarding luxury restaurants and spas for unsurpassed excellence in the nominated category. Winners were selected by public votes and NagaWorld would like to thank its guests for their continued support, inspiring our enduring commitment of delivering only the highest quality service to showcase the best of Cambodia, the Kingdom of Wonder to the world.

**XXX**



### **About NAGAWORLD®**

Stay, feast, relax, party, play and meet at NagaWorld®, the entertainment centre of the Mekong region.

NagaWorld® is strategically located in Phnom Penh, the vibrant capital city and economic hub of Cambodia, amidst the picturesque terrain of the Mekong, Tonlé Sap and Bassac Rivers.

NagaWorld® is the first and best-in-class integrated hotel and entertainment complex in Cambodia and the recipient of over 22 international awards in the hospitality and tourism sector. Owned by the holding company – NagaCorp, listed on the Hong Kong Stock Exchange (listing code: 3918).

Spanning over 1 million square feet, NagaWorld showcases over 700 Suites and Deluxe Rooms; extensive entertainment services including casino; 20 Food & Beverage outlets and clubs; an all-suite luxurious spa; the first underground shopping gallery in Cambodia featuring China Duty Free Group offering top international brands; and premium meeting spaces with state-of-the-art facilities including one of the largest integrated MICE facilities in the country under one roof.

#### **For media enquiries or photos, please contact:**

Ms. Phouk Solinda  
Brand Executive  
Tel: (+855) 015 618 886  
Email: [phouksolinda@nagaworld.com](mailto:phouksolinda@nagaworld.com)

Ms. Melanie Loong  
Senior Marketing Communications Manager  
Tel: (+855) 10737 684  
Email: [melanieloong@nagaworld.com](mailto:melanieloong@nagaworld.com)



即时新闻稿

2017年7月24日

## 金界再次荣获世界奢华餐厅和水疗大奖

金界御品轩，意式料理 *Bistro Romano* 和水疗中心揽获最高荣誉

**2017年7月24日，柬埔寨，金边** – 作为湄公区域首屈一指的综合娱乐之都，金界再次荣获世界奢华餐厅和水疗大奖！

2017年7月22日，金界荣幸受邀参与于越南河内举行的颁奖典礼。世界奢华餐厅和水疗奖项授予世界范围内具备卓越服务表现的奢华餐厅和水疗中心。在这璀璨的夜晚，大放异彩的金界备受国际的嘉奖，囊括了5项傲人奖项，并成为了柬埔寨唯一一个揽获最多荣誉的酒店。

继上一年的佳绩后，今年，金界酒店**意式料理 Bistro Romano** 再次荣获柬国奢华意式餐厅大奖和最佳餐厅大奖。**御品轩中餐厅**获得东南亚地区最佳中餐厅奖和柬埔寨奢华酒店餐厅大奖。2016年，意式料理 *Bistro Romano* 赢得柬埔寨最佳意式餐厅奖；御品轩中餐厅则揽获双重嘉奖 - 世界级和柬埔寨国家级最佳中餐厅的奖项。**金界水疗中心**更增添光彩的一笔 - 揽获柬埔寨奢华酒店水疗中心大奖，用最优质的服务和最佳的宾客体验力证金界水疗中心在柬埔寨举足轻重的地位。

值得一提的是，御品轩乃金界中式餐厅的代表之作，御品轩大厨精通原汁原味的中餐佳肴炮制之道，源源不断地传递着传统中式佳肴的精髓。意式料理 *Bistro Romano* 的出品则演绎了经典意式的独特口味并以时尚的风格淋漓尽致地表现出来，吃过寻味。

金界水疗中心灵感来源于古代传统文化，结合了丰富柬国民族智慧和传统按摩手法，水疗中心经验丰富的按摩师让宾客有着非一般的体验和获得真正的活力复原。金界水疗中心装潢堂皇并独俱柬式风格，每间套房全具备蒸汽、桑拿、沐浴和按摩浴缸等等设施。金界水疗中心提供的优质体验，让客户可以在令人舒适放松的气氛中找到平衡和协调。

“今年再次获得的世界奢华大奖为金界增添了傲人的荣誉，”金界酒店总经理，Christopher Park 先生评论道，“世界奢华大奖的授予是对金界餐饮水疗服务和柬埔寨王国服务业的认可，我们相信金界的水疗和餐饮服务得以提升柬国在亚洲旅游服务业中的地位。金界团队将继续孜孜不倦地为传递世界级标准的服务和体验做出努力。”

世界奢华餐厅和水疗大奖是各项世界大奖的一部分，授予具备卓越服务体验的世界奢华餐厅和水疗中心。荣誉获得者由公众投票选出。借此机会，金界由衷感谢各界忠诚客户对金界不断的支持和鼓励，相信金界将以其出色的宾客服务体验提升柬埔寨王国的全球地位。

XXXX



## 金界娱乐城（NagaWorld）— 柬埔寨最佳综合商务，休闲与娱乐中心

金边金界娱乐城设有超过 700 间五星级酒店客房和套房，集 20 个餐饮场所、豪华套房水疗中心、各款娱乐及会议和宴会设施，乃公认中南半岛最佳汇聚商务，休闲与娱乐之都。

总建筑面积约百万平方尺的金界娱乐城位于市中心，邻近多个旅游景点，与湄公河和洞里萨河交织成迷人景色。客房充满柬埔寨异国色彩，为商旅宾客提供舒适环境，良好设施与便利的住宿条件。犒赏宾客的味蕾要求，金界旗下各主题餐厅奉上各式各样的国际主题精粹料理。

想好好犒赏自己？宾客可前往位于一楼，屡获国际大奖的金界水疗中心，乃闹市中的世外桃源，配合护疗法给您一个难忘的护理经验，其 22 间专属私人套房，配套齐全，配有蒸汽，桑拿房，淋浴，按摩浴缸。

此外，宾客将陶醉于豪华品牌精品店和纪念品商店的购物喜悦；他们也可在金界全新娱乐区获得尽兴娱乐体验，在金边第一顶露天泳池和酒吧获得奢华娱乐享受。而享有柬埔寨最大的酒店宴会厅与先进会展设施，让金界娱乐城成为当地首屈一指的会议和宴会热点。我们的豪华宴会厅，足以容纳超过一千人，兼多个设备先进的会议厅供选择，亦包含餐饮和活动企划等服务。

新进驻的金界免税商店步行街，由中免集团经营（CDFG）运营，这里售卖琳琅满目的免税商品包括手表、香水和烟酒等。这条步行街也将衔接金界两栋大楼。它也是金边第一个地下免税商城，占地约 4000 平方米。

金界娱乐城乃金边首屈一指的娱乐之城。迄今，金界娱乐城凭着优质服务囊括 22 个国内外奖项，广受越南、中国、泰国、马来西亚、新加坡，及世界各地的商旅宾客的好评。这座世界级综合酒店娱乐城为金界控股有限公司所有 - 金界控股有限公司于香港股票交易所上市，股份代号：3918。

### 媒体咨询，请联系

李嘉宝女士  
资深媒体 | 市场传讯主任  
手机：+855 10 859 113  
电邮：[britneyli@nagaworld.com](mailto:britneyli@nagaworld.com)

龙美伶女士  
资深市场传讯经理  
手机：+855 10 737 684  
电邮：[melanieloong@nagaworld.com](mailto:melanieloong@nagaworld.com)